

Siruba 在 CISMA 2017 的展示机型，分为 6 个部分：
包缝机系列、绷缝机系列、牛仔类应用、内著类应用、新概念
区、针织类车缝自动化专区

In CISMA 2017, Siruba has 6 areas to display the products:
Overlock Series, Interlock Series, Jeans Application,
Underwear Application, New Concept Area, and Knits
Sewing Automation.



另外，Siruba APP 已经上架，将以产品履历的登录功能，来保障客户权益，展会现场将有示范教学活动。

Moreover, Siruba APP is launched already. With the function of product trace and registration, we provide more protection to our customer. We will demonstrate the APP to you.



SIRUBA
APP



包缝机系列

新款700L包缝机·基于「性能优先」的企业方向·将于2017 Q3正式上市。在制造精度上的追求·使得700L获得了缝纫根本性能上的提升。控线与送布的优异性能·实现完美的线迹质量。

在机构与电控的互相配合下·直驱型700LD系列以7500 RPM的转速·实现了高性能·并搭配延伸功能·如电眼切刀、自动包线头、布边防卷曲...等·新型高性能电眼为业界率先采用·值得您亲身体会。



Overlock Series

Brand new 700L overlock machine is based on the direction of "Performance First", will be launched in Q3 of 2017.

In pursuit of the production precision, 700L has a big lift of the core sewing performance, which the excellent thread-tension control and material feeding realize the perfect sewing quality.

With the coherence between mechanism and electronics, Direct-drive type 700LD series has the speed of 7500 RPM to realize high efficiency, and the extended functions of sensor-cutter, auto back latch, and anti-curl edge..., etc. with the brand new high performance sensor, we welcome you to experience it.

绷缝机系列

新一代C007L筒型绷缝机也将在本次CISMA展会首度亮相·包括自动切线、右切刀、左切刀...等全系列机型·具有优美的线迹·全新的防油设计·为Siruba的新一代高性能绷缝机。

平台型绷缝机F007K搭配电眼切刀FNC·已经在部分市场获得好评·本次将介绍给全球客户。另外·经典升级版C007J Plus·以J型为基础·加入K型的优点·重新上市·响应J型爱用者的需求。



Interlock Series

Brand new C007L cylinder bed interlock machine will be launched during the exhibition, which we include the subclass as auto thread trimmer, right edge trimmer, left edge trimmer..., etc. With beautiful seaming, new oil stain-free design, it is Siruba's newest high performance interlock machine.

牛仔类应用



我们将介绍牛仔用包缝机，展现Siruba在厚布料的车缝能力。新款6针链缝裤腰机HF008L可弹性变换多种针位组合，并搭配可调角度的后拉轮。

自动辘脚机ASL-JBH系列，有锁缝与链缝两种规格，以扩大适用范围。另外，以小筒绷缝机S007K为基础，延伸为RF辘脚机型，因具有差动送布，可车缝弹性薄牛仔布料。

Jeans Application

We will introduce Jeans overlock to show Siruba's capability in heavy fabric sewing. New 6-needle double chainstitch waistband sewing machine HF008L has flexible needle gauge combination, and the adjustable angle rear puller.

Auto Jeans bottom hemming machine ASL-JBH Series has lockstitch and chainstitch, 2 specifications, to extend the application range. Besides, based on small cylinder bed interlock machine S007K, we have RF hemming model, which is with differential feeding for elastic light jeans fabric.

内着类应用

700 KS筒型包缝机，搭配ESK电子盲缝装置，可容易的车缝内衣下摆，过骨时，不需要熟练的车缝技术。

内着的松紧带或蕾丝车缝，包缝机可搭配LFD6K送带装置，绷缝机可搭配FSC送带计数装置、STC张力控制装置，让困难的车缝工序更容易。

内裤裤头松紧带车缝，有C007LD/CR/CX右切刀机型搭配RLP筒型撑开轮。另外，针织类自动化专区也有相同车缝的自动机工作站。



Underwear Application

700KS cylinder bed overlock machine, with ESK device, makes blind hemming easy. Skill is not very necessary when hemming over the overlock seam.

Underwear's elastic tape or lace tape sewing: Overlock has LFD6K feeding device, Interlock has FSC metering device, STC tension control device, which make the sewing operation easier.

Underpants elastic waistband: we have C007LD/CR/CX right edge trimmer model with RLP tubular extending roller set. Besides, we have an auto sewing station for the same operation in Knits Sewing Automation Area.



新概念区

我们在一般的机器上，导入新想法，例如：三贴条多针机的压脚可以控制送带，套结机的操作面板可以更简洁，钉扣机搭配自动送扣，绷缝机的切线以步进马达驱动

New Concept Area

We apply new concepts into the common machines. For example: 3-strap attaching multi-needle machine has the presser foot of tape feeding control. Bartacking machine has a compact control panel. Button sewing machine has auto feeding function. Interlock machine's thread trimmer is powered by stepping motor.

针织类车缝自动化专区

Siruba聚焦于针织类衣物的自动化车缝，本区展示有筒型下摆车缝、松紧带裤腰的3种车缝、松紧带搭接、圆领车缝等。

Knits Sewing Automation

Siruba focuses on knits wear sewing automation. We display tubular bottom hemming, 3 kinds of elastic waistband sewing, elastic band joining, and circular collar attaching, etc.

